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CLUBBLAD nieuwe stijl  
Het derde nummer van het digitale clubblad is uit en 
alleen via de website te lezen.  
 
Het volgende nummer verschijnt begin juni. 
Op Facebook wordt dit wel gemeld, maar is daar niet te 
lezen. Reacties voor de redactie kunnen per e-mail naar:  
secretaris@hsv-gorinchem.nl 
 
Van het BESTUUR  
Contact 
Vaak kennen we iemand alleen van gezicht of van naam. 
Hierbij stellen de leden van het bestuur zich aan u voor, 
voor zover je ze nog niet kent.  

 
 
Het bestuur vergadert eenmaal per maand op de 
woensdagavond. De datums staan in de agenda op de 
website. Voor aanvang van een bestuursvergadering kun 
je van 19.00 tot 19.30 van de “inloop” gebruik maken. 
Een vraag stellen per e-mail kan natuurlijk altijd via de 
secretaris. (E-mail: secretaris@hsv-gorinchem.nl) 
Officiële mededelingen worden gedaan via de website 
en zijn ook te lezen op de publicatieborden.  
Op de website www.hsv-gorinchem.nl is veel informatie  
te vinden over de vereniging. In het archief zijn ook veel 
foto’s ( zowel oud als nieuw) te vinden. 
 
Algemene Leden Vergadering 
Deze staat gepland op vrijdag 5 april 2024 in de ark.  
De ark is open om 19.00 uur en de vergadering begint 
om 19.30 uur. Alle leden kunnen dan ook persoonlijk 
hun zegje doen over het reilen en zeilen bij HSV.  
Moet je wel komen natuurlijk.  
Afmelden is niet verplicht, maar wel zo netjes. 
 
VISPASZAKEN 
Vragen die te maken hebben met o.a. de VISpas komen 
langs diverse kanalen binnen. Om dit beter te kunnen 

afhandelen is er een apart e-mailadres geopend: 
       vispaszaken@hsv-gorinchem.nl 
Antwoord volgt zo snel mogelijk. 
Via Facebook gestelde vragen worden niet via dit kanaal 
beantwoord. 
 
Diverse commissies binnen HSV Gorinchem 
Binnen de vereniging zijn diverse commissies actief. 
Op de website kun je lezen welke dat zijn. 
In het HSV journaal zullen we af en toe zo’n commissie 
onder de aandacht brengen. 
 
Elke commissie heeft een eigen bestuur en dat bestuur 
zorgt er, samen met vrijwilligers, voor dat de leden 
gebruik kunnen maken van de faciliteiten bij HSV.  
Ongemerkt zit er vaak veel tijd in om werkzaamheden  
te realiseren. En dat werk komt ook steeds weer  terug. 
Helaas loop het aantal vrijwilligers dat zich wil, en kan, 
inzetten in zo’n commissie of werkgroep hard terug.  
Begrijpelijk met alle privézaken die belangrijk(er) zijn.  
 
Verbouwing keuken van de ark 
Tussen kerst en Oud en-Nieuw is door een aantal 
mensen keihard gewerkt om de verouderde keuken om 
te bouwen tot een moderne keuken. 
Hierna volgen een aantal foto’s van de verbouwing. 
 

 
De oude keuken 
 

 
Eerst slopen 
 
Als de oude keuken weg is en de wanden leeg zijn, dan 
blijft er toch een flinke ruimte over.  

http://www.hsv-gorinchem.nl/
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Een kleine indruk van de werkzaamheden. 

 
Anja en Bertus egaliseren de vloer 
 

 
Henk Kooij druk bezig 
 

 
Het nieuwe keukeninterieur 
 

 

Er is hard gewerkt en met een strakke planning. Het 
werk verliep (meestal) vlotjes. Al waren we ook hier 
soms slachtoffer van te late levering van onderdelen 
Maar het resultaat mag er zijn.  
 
HSV Gorinchem kan de komende jaren weer vooruit 
met deze nieuwe keuken en de gasten kunnen weer 
worden voorzien van een drankje en een hapje. 
 
Wie werkten aan de verbouwing mee? 
Het meeste werk is gedaan door de harde kern:  
- Bertus Viveen,  
 -Ben en Anja Brevé,  
- Henk Kooij,  
 -Maikel Kooij,  
 
Natuurlijk hebben ook anderen een handje geholpen 
(en was er ook met regelmaat controle of ze wel 
opschoten).  
Maar namens de leden mogen we die “harde kern” 
wel bedanken voor hun geweldige inzet! 
 
Tijdens de Nieuwjaarsborrel kon de nieuwe keuken 
gelijk worden ingewijd. En dat is perfect gegaan! 

 
 
Van de PENNINGMEESTER  
Tijdens de Algemene Leden Vergadering wordt o.a. het 
financieel jaarverslag van de vereniging besproken en 
toegelicht door de penningmeester. Heb je interesse, 
dan is het zaak om de ALV bij te wonen. Eventuele 
vragen kunnen dan worden gesteld en indien mogelijk 
 beantwoord.  
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Het aantal leden dat de ALV bijwoont loopt steeds 
verder terug. Om te voorkomen dat straks alleen het 
bestuur aanwezig is hierbij de oproep om deze ALV  
op 5 april a.s. bij te wonen. 
 

 
Matige opkomst vorig jaar, het kan dus beter! 
 
Van het BINGO-TEAM  
Het bingoteam heeft de tweede bingo van dit jaar weer 
achter de rug. Ook deze keer was het een volle ark, met 
enthousiaste bingospelers. De mooie prijzen die konden 
worden gewonnen kwamen van onze trouwe sponsors 
en daar zijn we heel erg trots op.  

  
Gezellige drukte, ondanks dat het carnaval is. 
 

 
Een deel van het bingoteam bereidt zich alvast voor op 
de vele bingo rondes. Daar hoort koffie met gebak bij! 

Ook de bingospelers lusten wel een hapje en een 
drankje tussendoor.  
Hard werken voor de keukenbrigade. 

 
Bestellingen voor de keukenbrigade  
 
Op zaterdag 9 maart kun je weer meespelen met de 
bingo in de ark. 
Aanvang 13.30 uur en het eerste bakkie is gratis! 
 
De laatste bingo van dit voorjaar wordt gespeeld op 
zaterdag 13 april. 
Misschien is er dan wel weer een speciale hoofdprijs 
van een van onze gulle sponsors. 
Op dit moment zijn dat er rond 25! Op de tv in de ark 
laten we hun winkel zien, als bedankje voor hun steun. 
En een beetje reclame is immers nooit weg! 
 
Van de STEIGERCOMMISSIE  
 
BOTEN DRAAIEN 
Op zaterdag 20 april 2024 staat de eerste ronde van het 
“boten draaien” weer gepland. Hangt af van het weer. 
De steigercommissie laat de booteigenaren weten 
wanneer en hoe laat ze aan de beurt zijn. Hopelijk gaat 
het deze keer zonder problemen met de hijskraan 
 
Wat doet de steigercommissie?  
De steigercommissie is een vaak genoemde naam 
binnen de vereniging. Wat doet die commissie nou 
eigenlijk en wie zitten er dan in die commissie?  
Dat zullen we in een editie van het HSV journaal eens 
uitgebreid toelichten. 
 
Een belangrijk onderdeel van de werkzaamheden van 
de steigercommissie  is het maken van de planning voor 
de diverse projecten. Op dit moment is dat ook de 
aanbesteding, de planning en begeleiding van de bouw 
van de nieuwe steiger in het Zwanenwater . 
De werkbeurten worden door de commissie gepland. 
Met name Cees Kasander is hier mee bezig. 
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WERKBEURTEN 
Heb je een ligplaats bij HSV dan wordt je uitgenodigd 
voor een werkbeurt, zoals in het reglement staat. 
Om die werkbeurten goed te laten verlopen heeft de 
steigercommissie werkmeesters aangesteld. 
 
De werkmeesters sturen een aantal leden aan die hun 
werkbeurt uitvoeren. Op zaterdagochtend worden zij 
ingezet voor het onderhoud aan materieel en 
gebouwen. In de loods op de Kaliwal worden op dit 
moment de trappen naar de kade opgeknapt en 
voorzien van een nieuwe verflaag.  
Intussen wordt het talud waar ze moeten komen ook 
onderhanden genomen.  
 

 
 

 
 

 
Jan Kooijmans 
Als werkmeester doe je het werk voor gevorderden.  
Onderdelen van de Zwoeger worden relaxed van een 

nieuwe primerlaag voorzien.  
Verven is trouwens een veel voorkomende activiteit bij 
HSV. Maakt niet uit wat het is: kwast erover! 

 
Herman Gruijters  
 
Van de EVENEMENTEN commissie  
Op het gebied van evenementen is het even stil.  
Dat wil niet zeggen dat er niets wordt voorbereid.  
Wat en wanneer is nu nog niet te zeggen, maar achter 
de schermen wordt door Luuk Baks aan een aantal 
interessante zaken gewerkt. 
Heb je zelf ook een idee, kom er dan mee! 

 
Vorig jaar heeft de 
Evenementencommissie (in 
de persoon van Luuk Baks) 
toch nog twee evenementen 
kunnen organiseren. 
 
In juli 2023 werd weer de 
Lingetocht gevaren. 
 
Misschien is het dit jaar weer 
mogelijk, gezien het succes 
vorig jaar bij de deelnemers. 
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In september werd de Mosselen- en Vismiddag 
georganiseerd. Ook weer een succes! 

 
De mosselvrouw en mosselman 

 
Zoals gezegd, er zijn een aantal ideeën maar de 
uitwerking hiervan hangt ook af of er voldoende animo 
is onder de leden. Een ander punt is de kosten. Reken 
maar dat Luuk er alles aan zal doen om die zo laag 
mogelijk te houden. Winst maken is niet echt nodig! 
 
Van de CONCOURSCOMMISSIE 
Het bestuur van de Concourscommissie bestaat op dit 
moment uit drie personen:  

 
(v.l.n.r.) Patrick Grootveld, Will Zwaan en Jan de Vos. 

 
De vissers zijn intussen bezig met de wintercompetitie. 
Om de twee weken wordt op zaterdag ochtend gevist 
op verschillende locaties. Meestal tussen 8 en 12 uur. 
Het wedstrijdprogramma is te downloaden op de 
website.  
 

 
Merwedekanaal 

 
Gijs Verhoef met een mooie vangst 
 

 
Aan Toon de Wit zal het niet liggen. Hij is klaar voor het 
nieuwe visseizoen. 
 
De Senioren  
Op dinsdagochtend vissen de senioren vanaf de steigers 
bij de ark. Er wordt wel een echte competitie gevist, 
maar vooral de gezelligheid staat bovenaan.  
De Senioren hebben geen officieel bestuur. De leiding is 
in handen van Bertus Viveen. En dat er een serieuze 
competitie wordt gevist blijkt wel uit de medailles die 
worden uitgereikt: GOUD, ZILVER en BRONS  
 

 
De warme lunch is bij afsluiting van de competitie  
een vast onderdeel. 
  



       HSV journaal 
Nieuws van en over HSV Gorinchem 

Maart 2024, nummer 3, jaargang 1 

- 6 - 
 

Het jaarlijks bezoek van Sint Laurens tijdens de prijs- 
uitreiking van de competitie is een hoogtepunt. 

 
Sint Laurens en Bertus Viveen 

 
Intussen trekken de senioren zich niets aan van de 
slechte vangsten in de eerste maanden van het jaar.  
Ze vissen gewoon door. Voor de gezelligheid! 
 
Van de Jeugdcommissie  
Het bestuur van de Jeugdcommissie is in handen van 
Bertus en Lenie Viveen. Ondanks hun enthousiasme om 
wedstrijden te organiseren voor de jeugd heeft dat 
helaas niet het gewenste resultaat. Het aantal actieve 
jeugdleden wordt steeds kleiner.  
 
Dat was in 2001 wel anders.  
Toen was er bij HSV blijkbaar een speciale visopleiding! 
Een foto in de krant van dat jaar bewijst dat. 

 
Jammer dat er op dit moment weinig belangstelling is 
bij de jeugd. Maar misschien verandert dat nog als de 
vissport digitaal wordt op de Playstation. 

Van de BARCOMMISSIE  
De barcommissie (in de persoon van Luuk Baks} is op dit 
moment druk bezig uit te zoeken of het mogelijk is om 
de ark weer op vaste tijden open te stellen. Dat zou 
betekenen dat je weer een drankje kunt gaan nuttigen 
aan de bar in de ark. Ook dit hangt weer af of er 
mensen beschikbaar zijn om tijdens die uren in de bar 
(en de keuken) te willen helpen. 
Zelf een feestje te vieren? Dat is mogelijk! 
De ark is te huur door de leden van HSV Gorinchem.  
Ideaal om een verjaardag te vieren, een bruiloft of een 
jubileum. Thuis te weinig ruimte, dan is de ark een 
mogelijkheid.  
De voorwaarden zijn op te vragen bij de secretaris.  

 
Indruk van het interieur van de ark. 
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Foto’s vertellen het verhaal van HSV Gorinchem  
Er bestaan nog heel wat foto’s van HSV die in de loop 
der jaren zijn gemaakt, maar nu ergens in een lade of 
album bij de leden zijn opgeborgen.  
 
Dat HSV Gorinchem in 1990 over een laboratorium  
beschikte is bij weinigen bekend. De artikelen in de 
plaatselijke nieuwsbladen bewijzen dit. 

 
 

 
 

Nu worden die metingen geautomatiseerd gedaan, 
maar in die tijd was het toch echt mensenwerk, wat 
gedaan werd door de hengelsportvereniging. 
Dat was in die tijd als je het viswater in beheer had. 
Later is dat recht over gegaan naar de gemeente en 
huurt HSV het viswater.  
 

 
 
Zestig jaar geleden! 
 
In april 1964 stond dit bericht in de krant: 

 
 
In 2024 proberen we weer een clubblad op te zetten. 
Ditmaal als digitale uitgave, want de luxe van 
persoonlijk bezorgen is er niet meer bij 
Misschien komt het nog zo ver dat je een abonnement 
kunt afsluiten en je het blad in je e-mailbox ontvangt. 
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1974    Eindelijk een clubhuis: DE ARK komt thuis 
 
Van John Liet ontvingen we foto’s van de aankomst van 
de ark, in 1974, in het Zwanenwater. 
Voordat het zo ver was stroomde er heel wat water 
door de Linge. 
De aankomst van de ark gebeurde niet onopgemerkt. 
 

 
De sleep onderweg. Op de achtergrond de oude Haarbrug 

 

 
Boven op de ark staat Ari Kuintjes, die zorgt dat de sleepvlag 
goed zichtbaar is. 
 

 
Ze kunnen niet wachten… 
 
 

 
De belangstelling op de steiger is groot 
 

 
Bijna op z’n plek. Op de ark Arie v.d. Berg 
 

 
Clubhuis De ark in 2024 
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JUBILEUM  
Ook leverde John Liet de foto’s aan de viering van het 
25-jarig jubileum in 1980. Zijn vader, Chris Liet, was op 
dat moment de voorzitter van HSV Gorinchem en die 
mocht de oud-voorzitter, de heer Romijn, een speld 
opspelden. 
De  officiële verjaardag van HSV Gorinchem is wat 
onduidelijk. In de boeken komen we deze notitie tegen: 

 
Onduidelijk of niet, in 1980 werd het 25-jarig 
jubileumfeest gevierd. Hoe het 50-jarige werd gevierd is 
(nog) onbekend.  
Het 60-jarig jubileum werd wel heel klein gevierd, op 14 
oktober 2019, met een uitgebreide BBQ voor 
vrijwilligers, Ereleden en Leden van Verdienste. 
 
Hopelijk kunnen we in 2027 het 70-jarig jubileum 
vieren, oftewel het platina jubileum!  
De penningmeester kan dus alvast gaan sparen! 
 
Hieronder enkele foto’s van het 25-jarig jubileum. 
 

 
In afwachting van de opening van de avond zijn (vlnr): 
de oud-voorzitters Joop van Heumen, Willem Baks,  
Chris Liet, Jan Romijn en penningmeester Wim Jens 
 
 

 
Voorzitter Chris Liet opent het feest 

 
Een erespeld voor de oud-voorzitter Romijn. 

 
 

 
Cees van Eijbergen, Arie Kieboom, Chris Liet en Cees 
Kasander (v.l.n.r.) genieten nog na.  
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AGENDA algemeen voorjaar 2024 
vrijdag 5 april Algemene Leden Vergadering 
zaterdag 20 april Boten draaien* 
zaterdag 27 april Boten draaien* 
 
BINGO voorjaar 2024 
zaterdag 9 maart 
zaterdag 13 april (laatste van dit voorjaar) 
 
EVENEMENTEN 
nog geen informatie 
 
VERGADERDATA BESTUUR 
De vergadering is op woensdag avond 
van 19.00 tot 22.00 uur. Inloop is van 19.00 tot 19.30 
- 6 maart 
- 3 april 
- 1 mei 
- 5 juni 
- 3 juli 
- augustus vakantie 
- 4 september 
- 2 oktober 
- 6 november 
- 4 december 
 
HSV Journaal 2024 
verschijnt 
begin maart 
begin juni* 
begin september* 
begin december* 
 
*onder voorbehoud 
 
 
 
Reacties per e-mail aan: secretaris@hsv-gorinchem.nl 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


